





He Jia Ning 何佳宁 Category B2 Finalist B2 组别

Submitted Work 作曲: Ocean Breath 空溟之息

Category B2 Finalist 组别 B2 决赛作曲家

He Jia Ning was enrolled into Shanghai Conservatory of Music in 2015, majoring in Folk Music composition under the tutelage of Professor Zhu Xiaogu. In 2016, she was enrolled into Shanghai Conservatory of Music, majoring in Erhu Performance under the tutelage of Professor Ruyi.

In 2020, she was enrolled into Shanghai Conservatory of Music for postgraduate study of composition under the guidance of Professor Zhou Xianglin. In 2019, Her erhu solo "Drunken in deep Lane" won the outstanding Finalist award of "2019 Jiangnan Style Erhu Works (Solo, Quartet) Soliciting Competition" in the 36th Shanghai Spring International Music Festival. In 2020, her vocal music work "Wind Rising" won the second prize of the sixth "Report Youth" Shanghai College Students Cultural Creative Works Competition. In 2021, her work "Empty Mountain Ci" won the award of Excellence in the second dun huang Prize of 2021 Exhibition and Evaluation of New Works of Chinese national Chamber Music.

何佳宁,1996年出生,浙江杭州人。2015年考入上海音乐学院民乐作曲 专业,师从朱晓谷教 授; 2016 年考入上海音乐学院二胡表演专业,师从 汝艺教授; 2020 年考入上海音乐学院研究 生作曲专业,师从周湘林教授。 2019 年,作品二胡独奏《深巷酒醉》获第 36 届上海之春国 际音乐节 《2019 江南风格二胡作品〈独奏、重奏〉征集》比赛优秀入围奖。2020 年,声乐作 品《起风》获第六届"汇报青春"上海大学生文化创意作品 比赛二等奖。2021 年,作品《空 山词》获 2021 第二届"敦煌奖"中国 民族室内乐新作品展评活动优秀奖。

Ding Yi Music Company Ltd

Reg. no:201101809W

Stamford Arts Centre, 155 Waterloo Street, #02-06, Singapore 187962

f o dingyimusic





O (65) 6345 9908